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Abstract (en)
[origin: CN114657686A] The invention relates to a knitting machine or knitting machine having at least one thread guide (100) which can be moved
along a thread guide rail (101) and which has a thread guide arm (120), at the lower end of which a thread guide (4) is arranged, which has a
plurality of thread feeding elements (41) for feeding a thread to the knitting needles of the flat knitting machine, the thread guide (100) is composed
of at least three modules (1, 2, M) which are detachably connected to one another, two outer modules (1, 2) of which are provided with rollers for
hooking onto a thread guide rail (101) and enclose an intermediate replaceable module (M) between them, said intermediate module containing a
support part (7) for a thread guide arm of the thread guide (4).

Abstract (de)
Eine Strick- oder Wirkmaschine mit mindestens einem längs einer Fadenführerschiene (101) beweglichen Fadenführer (100), der einen
Fadenführerarm (120) aufweist, an dessen unterem Ende ein Fadenleitorgan (4) mit mehreren Fadenzuführelementen (41) zur Zuführung von Fäden
zu Stricknadeln der Flachstrickmaschine angeordnet ist, wobei der Fadenführer (100) aus mindestens drei miteinander lösbar verbundenen Modulen
(1, 2, M) gebildet ist, von denen zwei äußere Module (1, 2) mit Rollen zum Einhängen in eine Fadenführerschiene (101) versehen sind und ein
mittleres, austauschbares Modul (M) zwischen sich einschließen, das ein Trägerteil (7) des Fadenführerarms für das Fadenleitorgan (4) beinhaltet.
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